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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2014 
§ 1-12 

 

Tid: tisdagen den 4 februari kl. 17.30–17.55 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-02-05  
 

 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Jari Visshed 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Jari Visshed (S)  tjänstgörande vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Mehdi Oguzsoy (V) 

 
Ersättare: 
Bo Sundin (M)      

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)   tjänstgörande ersättare 

Marie Åberg (S)  tjänstgörande ersättare 

Fredrik Ståhl (S) 

Axel Nekham (MP)   tjänstgörande ersättare  

 
Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

 
Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Erik 

Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

 
Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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Utdrag ur idrottsnämndens protokoll 2014-02-04 

 
 
§ 7 
Införande av öppna möten i facknämnder, kommunstyrelse och 
bolagsstyrelser 
Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 015-1178-2013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Som yttrande över remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

 

Ärendet 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Ann-Margarethe Livh m.fl. (V) att även möten i 

facknämnder, kommunstyrelsen och bolagsstyrelser ska vara öppna för allmänheten. Vidare 

föreslås att stadens invånare ska kunna lämna medborgarförslag till alla Stockholms nämnder 

och bolagsstyrelser samt att möten och agenda annonseras i förväg även i lokalpressen. 
 

Förvaltningen menar att det är angeläget att enskilda medborgare och kommunmedlemmar 

ska ha möjlighet att få insyn i för dem angelägna frågor, och möjlighet att påverka innan be-

slut. I dag har stockholmarna goda möjligheter att ta del av aktuella ärenden och beslut fattade 

av kommunfullmäktige, kommunstyrelse och nämnder i Stockholms stad. Flera kanaler finns 

också för att lämna synpunkter och förslag.  

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Mehdi Oguzsoy (V) yrkar bifall till ursprungsmotionen från (V) enligt följande:  

Möten i facknämnder, kommunstyrelsen och bolagsstyrelser ska vara öppna för allmänheten. 

Vidare föreslås att stadens invånare ska kunna lämna medborgarförslag till alla Stockholms 

nämnder och bolagsstyrelser samt att möten och agenda annonseras i förväg även i lokalpres-

sen. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Axel Nekham (MP) yrkar bifall till sitt eget förslag till beslut enligt följande: 

 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att göra en utredning av praktiska konsekvenser och 

kostnader för att genomföra öppna nämndmöten och medborgarförslag. 

 

Nämndmötena öppnas för alla. 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

Vi tycker att delaktighet och möjlighet till inflytande är en viktig demokratifråga och vill ver-

ka för en ökad öppenhet. Att öppna dörrarna till våra idrottsnämndsammanträden, men även 

att se över möjligheterna till webbsändningar av mötena, ger allmänheten större möjlighet till 

insyn i det demokratiska arbetet.  

 

Öppna mötessammanträden är dock bara en del. Andra delar kan handla om möjlighet till del-

aktighet och dialog långt tidigare i processen. 

 

Det är förstås viktigt att genomförandet av att öppna nämndmöten rent praktiskt sker på ett 

bra vis. Därför vill vi att förvaltningen återkommer med mer information om praktiska konse-

kvenser och kostnader för att genomföra öppna nämndmöten. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden be-

slutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Reservation 
Mehdi Oguzsoy (V) och Axel Nekham (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Jari Visshed (S) anmäler ett särskilt uttalande enligt följande: 

Socialdemokraterna är positiva till initiativ för att förenkla tillgången till information om 

facknämndernas verksamheter och beslut. Möjligheten att ta del av och förstå stadens 

verksamheter är en grundsten för vårt demokratiska samhälle. Socialdemokraterna ställer sig 

dock tveksamma till att öppna facknämndernas möten för allmänheten. Det är så pass stora 

verksamheter som berör så pass många medborgare att det är svårt att se hur det i praktiken 

skulle genomföras på ett bra sätt. Socialdemokraterna vill istället betona stadsdelsnämndernas 

centrala roll i att stärka den lokala demokratin genom medborgardialog och möjligheten till 

delaktighet i politiska processer.   

 

 

 

Vid protokollet 2014-02-05 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

 

 

 

Justeras 

 

…………………………………….  ……………………………… 

Regina Kevius   Jari Visshed 


